



## **RMC ALUMNI ASSOCIATION INC** **L'ASSOCIATION DES ANCIEN(NE)S DES CMR**

**Jill Carleton.** Jill graduated from RMC in 1987 with a BA (Honours Economics and Commerce). She served as a Naval Logistics Officer until 2005. She subsequently worked for the Department of National Defence as the Comptroller for the Canadian Forces Pension Plan and then Comptroller for the Canadian Forces Housing Agency. In 2007 she was appointed as the General Manager Strategic Planning and Governance, at the Canadian Forces Housing Agency, a position she held until retirement. In that role she was responsible for the organisation's wellness and organisational excellence programs and certification.

Jill holds the P Log, CPA, CMA and ACC designations, and earned an MBA (Saint Mary's University) in 2000. She completed academic education related to Board governance at the Institute of Corporate Directors. She has served on the Board of Governors of Excellence Canada as well as the RMC Club as a member of the Audit Committee and as Treasurer. Jill was a director on the Legion's Dominion Executive Council and is a co-founder and Past President of the Legions Operational Stress Injury Section. Jill is also a Senior Team Member for the Colleges' Resilience Plus Program, and part of the advisory Cadre for the Atlas Institute for Veterans and Families. Finally, Jill is a member of the Atlas Institute's Athena Research Project for Women Veterans Health.

Jill has served on the RMC Foundation Board since 2016, and was President of the RMC Foundation in 2020, leading to her appointment as the first Chair of the RMC Alumni Association, following merger of the RMC Club and the RMC Foundation in 2021.

Jill lives in Perth, Ontario. She has two adult sons (one in the Navy, one in the Army) and is enjoying that both sons are currently posted to Eastern Ontario at the same time! In her spare time, she enjoys reading, swimming, sewing, gardening, and playing the piano.

**Jill Carleton.** M<sup>me</sup> Carleton est titulaire d'un baccalauréat enrichi en économie et en commerce des CMR, obtenu en 1987. Après avoir été officière de logistique navale jusqu'en 2005, elle a œuvré pour le ministère de la Défense nationale à titre de contrôleuse des régimes de retraite des Forces canadiennes, puis de contrôleuse de l'Agence de logement des Forces canadiennes (ALFC). En 2007, elle a été nommée directrice générale du service Planification stratégique et gouvernance de l'ALFC, poste qu'elle a occupé jusqu'à sa retraite. Elle était à ce titre responsable des programmes et certification de bien-être et d'excellence organisationnelle.

M<sup>me</sup> Carleton est titulaire des titres P Log, CPA, CMA et ACC, ainsi que d'une maîtrise en administration des affaires de la Saint Mary's University obtenue en 2000. Elle a suivi une formation universitaire liée à la gouvernance de conseils d'administration à l'Institut des administrateurs de sociétés. Elle a été membre du conseil d'administration d'Excellence Canada, ainsi que du Club des CMR en tant que membre du comité de vérification de celui-ci et que trésorière. Elle a été directrice du conseil exécutif national de la Légion royale canadienne ainsi que membre fondatrice et présidente de la section spéciale Blessures de stress opérationnel de cette dernière.

Elle est membre de l'équipe principale du programme Résilience Plus des CMR et fait partie des cadres consultatifs de l'Institut Atlas pour les vétérans et leur famille. Enfin, elle est membre du projet de recherche Athéna pour la santé des vétérans de l'Institut Atlas.

Membre du conseil d'administration de la Fondation des CMR depuis 2016, elle a été présidente de cette dernière en 2020, puis la première présidente de l'Association des ancien(ne)s des CMR après la fusion du Club des CMR et de la Fondation des CMR en 2021.

M<sup>me</sup> Carleton habite à Perth, en Ontario. Elle a deux fils adultes (l'un est dans la marine et l'autre est dans l'armée) qui, à son plus grand bonheur, sont tous deux en affectation dans l'Est de l'Ontario en ce moment! Dans ces temps libres, elle aime lire, nager, coudre, jardiner et jouer du piano.